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Kjære medstudenter, 

 
Mitt navn er Louise, 22 år fra Sotra en kystby utenfor Bergen. Nå er jeg snart ferdig med min 
Bachelor i akvakultur før jeg tar fatt på master over sommeren. Jeg stiller som kandidat for 
fakultetsstyret ved BIOVIT. Som en engasjert student har jeg en lidenskap for å forbedre 
studentopplevelsen, og bidra til et bedre læringsmiljø. Med relevant erfaring som tidligere 
vara i fakultetsstyret og leder i studentorganisasjonen AQUA, har jeg jobbet aktivt med å 
fremme studentenes faglige - og sosiale miljø. Jeg har også vært involvert i prosjekter som har 
styrket samarbeidet mellom studenter, næringsaktører og fakultetet. Å bli en del av 
fakultetsstyret gir meg mulighet til å delta aktivt i beslutningsprosesser som angår fakultetets 
drift, utvikling og fremtidsretning. Motivasjonen min for å stille til valg er å arbeide for å 
forbedre studieprogrammene, øke tilgjengeligheten til ressurser og fremme studentenes 
velferd. I min tid, som din stemme, vil jeg sette søkelys på eksempelvis studentenes plass ved 
nedleggelse av IHA-bygget. 
 
Jeg håper dere gir meg muligheten til å representere dere i fakultetsstyret.  

 

 

 

 

 

 

 

 



Dear fellow students, 

My name is Louise, a 22-year-old from Sotra, a coastal town outside Bergen. I'm nearing 
completion of my Bachelor's degree in aquaculture before embarking on a Master's program 
over the summer. I am running as a candidate for the faculty board at BIOVIT. As a dedicated 
student, I have a passion for enhancing the student experience and contributing to a better 
learning environment. With relevant experience as a former deputy in the faculty board and 
leader in the student organization AQUA, I have actively worked to promote both the 
academic and social environments for students. I have also been involved in projects that have 
strengthened collaboration between students, industry stakeholders, and the faculty. Joining 
the faculty board allows me to actively participate in decision-making processes that affect the 
operation, development, and future direction of the faculty. My motivation for candidacy is to 
work towards improving study programs, increasing access to resources, and promoting 
student welfare. In my tenure, as your voice, I will shine a light on issues such as student 
space during the closure of the IHA building. 

 

I hope you will give me the opportunity to represent you in the faculty board. 


